

[image: ]


Financial Proposal Form

	FINANCIAL PROPOSAL RFT NUMBER: AP_2/18/17

	REQUESTED OFFER VALIDITY PERIOD: 90 DAYS

	[bookmark: _Hlk39065183]Consultancy for work control assistance towards the implementation of sniffer dog teams in Tahiti

	DESCRIPTION
	
	TOTAL PRICE

	Fees
	
	

	Travel 
	
	

	The kennels
	
	

	Training
	
	

	Procurement of the dogs
	
	

	Preferred option for kennel maintenance and care for dogs while off duty
	
	

	Other (optional)
	
	

	TOTAL
	

	


For the financial proposal, 25 points will be attributed to the lowest cost proposal (excluding inappropriate offers, unacceptable or abnormally low), the following formula will be applied:



	




	DATE
	
	AUTHORIZED SIGNATURE





	







    	A resilient Pacific environment sustaining our livelihoods and natural heritage in harmony with our cultures.
PO Box 240, Apia, Samoa    T +685 21929    F +685 20231    sprep@sprep.org   www.sprep.org





	OFFRE DE PRIX POUR APPEL D’OFFRES: AP_2/18/17

	OFFRE VALABLE POUR UNE PERIODE DE 90 JOURS

	Assistance à Maîtrise d’Ouvrage pour la mise en place d’une équipe cynophile de la direction de la Biosécurité à l’aéroport de Tahiti Faa’a et au port maritime.

	DESCRIPTION
	
	PRIX TOTAL 

	Honoraires
	
	

	Déplacements
	
	

	Chenils
	
	

	Formations
	
	

	Acquisition des chiens
	
	

	Fonctionnement de l’équipe cynophile
	
	

	Autre (optionnel) 
	
	

	TOTAL
	

	


Pour le prix, on attribue la note de 25 points au candidat proposant le prix le plus bas (exception faite des offres inappropriées, irrégulières, inacceptables ou anormalement basses) puis on applique la formule suivante pour calculer la note N des autres candidats :







	DATE
	
	SIGNATURE
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